
Izveštaj sa drugog radnog sastanka  

 

Drugi radni sastanak održan je u prostorijama fondacije Ana i Vlade Divac 08.12.2011 u periodu 

od 12-15h. Cilj sastanka bio je upoznavanje sa konkretnim idejama učesnika radne grupe, ali i 

njihovim upoznavanjem sa projektima koji su ved uspešno sprovedeni, pa su sa tim u vezi na 

sastanku svoje projekte predstavljali Katarina Stefanovid iz Ministarstva ekologije i prostornog 

planiranja, Dejan Zagorac iz Eko centra i Vladimir Radojčid iz BCIF-a. 

U prvom delu sastanka, učesnici su iznosili svoje ideje koje bi mogle biti implementirane u 

budude projekte. Vedina ideja je mlade povezivala sa problemom upravljanja otpadom, ali je 

značajna pažnja posvedena zaštiti prirode i informisanja mladih o zaštidenim prirodnim 

dobrima. Dosta se pričalo o resursima koje ved posedujemo i na koji način ih možemo iskoristiti.  

 Dogovoreno je da do slededeg sastanka probamo da sakupimo što je mogude više podataka o 

informisanosti mladih o problemima u zaštiti životne sredine i da, ukoliko ne budemo uspeli u 

tome, sami sprovedemo neko mini online  istraživanje. Takođe je dogovoreno da svako svoje 

ved izrečene ideje stavi na papir i pošalje u narednom periodu kako bi iste mogle biti sumirane i 

iz njih izvučeni zaključci za slededi sastanak grupe koji de biti polovinom januara. Sumirane ideje 

de biti poslate pre sastanka, a do tada se očekuje intezivna mail korespodencija. 


